
Zápis ze společné schůze výboru klubu GCBJ a Kontrolní komise klubu 

 

 

Datum konání: 27. 07. 2016 

Čas:                19:00 

Přítomní: Marzoll Jiří, Hrůza Jarmil ml., Martin Zörkler, Matuna Václav 

Omluveni: Houdková Eva, Boháček Tomáš, Novák Miroslav 

Program:  

 

1. Liga – p.Hrůza (kapitán družstva) informoval o výsledku družstva mužů v 2. Lize. 

Družstvo skončilo po loňském postupu do vyšší soutěže na krásném 6. místě.  P.Hrůza 

ocenil přístup členů družstva a jeho soudržnost.  

2. P.Marzoll informoval o hospodaření klubu. V současnosti se hospodaření klubu vyvíjí 

lépe, než předpokládal rozpočet pro tento rok. Hlavními důvody jsou optimalizace 

nákladů a vyšší příjmy ze vstupních a  členských poplatků. Ke dnešnímu dni má klub 

250 řádných členů. Od začátku roku bylo přijato 14 nových členů. 

3. Jamkovka – zbývá odehrát semifinálové zápasy a finále soutěže. Do semifinále se 

probojovali pouze členové reprezentačního družstva mužů… 

4. Kontrolní komise – za první pololetí se nesešla, proto prezident pozval na dnešní 

výbor všechny členy komise. P. Boháček se omluvil z objektivních důvodů – pracovní 

povinnosti v souvislosti s přívalovými dešti a záplavami v prostoru Škody, a.s. . 

P. Novák se ze společného jednání omluvil.  Výbor požádal p. Matunu o zajištění 

dalšího fungování kontrolní komise ve spolupráci s ostatními stávajícími členy 

komise. 

5.  Mistrovství klubu – byl odsouhlasen model mistrovství klubu na rány pro tento rok. 

Zajištěním pohárů byl pověřen p. Marzoll 

6.  Prezident klubu informoval o nabídce GC Mladá Boleslav k sehrání „Ryder cupu“ 

mezi oběma kluby. Výbor doporučil pokračovat v jednání s GCMB. 

8. Výbor se dohodl na zorganizování jednání výbor klubu – provozovatel hřiště, s cílem 

dohodnout podmínky pro hru členů klubu na příští sezónu. Bylo doporučeno pracovat 

i na alternativních možnostech hry našich členů. 

 

 

 

27.7.2016 

Zapsal:   Jiří Marzoll  


